
Sveiki, esu Gabija Paškevičiūtė, šiuo metu esu Vytauto Didžiojo universiteto studentų 

atstovybės Alumni. Studentiškame judėjime esu jau penktuosius metus ir jau įgavusi tikrai 

nemažą bagažą žinių ir patirties noriu jį išnaudoti ir prisidėti prie organizacijos gerinimo iš 

VDU SA Valdybos pozicijos.  

Per šiuos penkerius metus teko patirties pasisemti ir užimant kelias studentų atstovo 

pareigas: 

● Pirmakursių mentorė 

● PMDF Tarybos narė 

● VDU Studentų parlamento pirmininkė 

● VDU SA aktyvi narė 

Manau, kad būdama VDU Studentų atstovybės nare, stengiausi atiduoti visą save ir kuo 

labiau prisidėti prie organizacijos gerinimo, tą patį noriu daryti ir jau nebūdama organizacijos 

nare. Noriu padėti naujai komandai augti ir perteikti savo žinias organizacijos nariams. 

 

 

Gabija Paškevičiūtė  


